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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
18. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v četrtek, 8. 12. 2016 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Bojan Drole, Klemen Grahelj, Janja 
Hadalin, Martina Kenda, Katja Kragelj Jug, Karel Laharnar, Friderik Lapanja, Florjan Leban, Aleš 

Manfreda, Borut Nikolaš, Danijel Oblak, Renata Pavc, Dragomir Rijavec, Jasna Rot, Matej Skočir, Klemen 

Šavli, Tomaž Štenkler, Valter Valentinuzzi, Matjaž Žbogar.  
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Maša Klavora, Gorazd Leban. 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 

 
OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja Oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole, vodja Oddelka za gospodarstvo, 

negospodarstvo in finance Janja Bičič, višji svetovalec za cestno infrastrukturo mag. Darko Hrast, tajnica 
župana in OS Janja Čebokli. 

Franc Gorup (predstavnik Pošte Slovenije d.o.o., pri 6. točki); Gasilska zveza Tolmin (pri 7. točki): Aleš 
Poljak, Miha Vencelj, Jože Dakskobler; Jožica Štendler (Knjižnica Cirila Kosmača Tolmin, pri 8. točki). 

 

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj). 

 
 

K 1. točki dnevnega reda.  

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  

Na začetku seje je bilo prisotnih 18 članov OS. Seje se še nista udeležili Janja Hadalin in Renata Pavc. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red, v kateri sta sodelovala Friderik Lapanja in župan. 
 

Friderika Lapanja je zanimalo, zakaj je pod 4. točko dnevnega reda navedeno tudi sklepanje o poročilu 

Delovne skupine za pripravo predloga reorganizacije krajevnih skupnosti v občini Tolmin in o nadaljnjem 
postopku reorganizacije krajevnih skupnosti, predloga sklepa pa ni v gradivu. 

Župan je pojasnil, da se bodo na današnji seji izoblikovali sklepi, ali se bo ta postopek nadaljeval. 
 

Drugih razpravljavcev ni bilo, zato je predlagani dnevni red dal na glasovanje:  

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 17. seje občinskega sveta. 
3. Vprašanja in predlogi.  

4. Razprava in sklepanje o poročilu Delovne skupine za pripravo predloga reorganizacije krajevnih 

skupnosti v občini Tolmin in o nadaljnjem postopku reorganizacije krajevnih skupnosti. 
5. Razprava in sklepanje o predlogu sklepa o ureditvi sprememb ureditve parkiranja na javnih 

površinah, na katerih se plačuje parkirnina. 
6. Razprava in sklepanje o preoblikovanju pošte 5216 Most na Soči v pogodbeno pošto.  

7. Poročilo o delu javne gasilske službe v občini Tolmin.  
8. Volitve in imenovanja.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so z 18 glasovi ZA sprejeli  



2 
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se predlagani dnevni red. 

 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  
2. Razprava in sklepanje o zapisniku 17. seje občinskega sveta. 

3. Vprašanja in predlogi.  
4. Razprava in sklepanje o poročilu Delovne skupine za pripravo predloga 

reorganizacije krajevnih skupnosti v občini Tolmin in o nadaljnjem postopku 

reorganizacije krajevnih skupnosti. 
5. Razprava in sklepanje o predlogu sklepa o ureditvi sprememb ureditve parkiranja 

na javnih površinah, na katerih se plačuje parkirnina. 
6. Razprava in sklepanje o preoblikovanju pošte 5216 Most na Soči v pogodbeno pošto.  

7. Poročilo o delu javne gasilske službe v občini Tolmin.  

8. Volitve in imenovanja.  
 

 
K 2. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o zapisniku 16. seje občinskega sveta.  
Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 17. seje OS, vendar razpravljavcev ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 15 članov OS. Člani OS so s 15 glasovi ZA sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se zapisnik 17. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 
 

 

K 3. točki dnevnega reda. 
Vprašanja in predlogi. 

 
Župan je povedal, da je sprejel Sklep o začasnem financiranju Občine Tolmin v obdobju od 1. januarja 

2017 do 31. marca 2017 ter, da je bila izdana odločba o izjemni dodelitvi neprofitnega stanovanja. 
 

Valterja Valentinuzzija je zanimalo, kako je z odlokom o ustanovitvi skupnega zavoda za turizem oz. ali 

se ta zadeva nadaljuje. 
Župan je pojasnil, da je bil usklajevalni sestanek tudi skupaj s predsednikom Odbora za kmetijstvo, 

turizem in razvoj podeželja. Sledil je sestanek županov in direktorjev občinskih uprav vseh treh občin. 
21. 12. 2016 je v Bovcu predvidena skupna seja občinskih svetov vseh treh občin, kjer naj bi se 

sprejemal ta odlok.  Pripravljeno je tudi gradivo glede sistemizacije in financiranja zavoda. Poleg odloka 

bo še odločanje glede odlaganja odpadkov ter o spremembi sedeža Medobčinske uprave občin Bovec, 
Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči. 

 
Ob 17.10 se je seje udeležila Janja Hadalin. 

 
Florjan Leban je podal pobudo, da se spodbudi državo pri ureditvi krožišča pod Metalflexom oz. da se 

stvar nekam premakne. Na delavnici za celostno prometno strategijo so se tudi pogovarjali o potrebni 

povezavi oz. pešpoti med industrijsko cono in Tolminom. Zanimalo ga je še, kako je s pobudami OPN-
ja. Nekateri ljudje namreč čakajo, da lahko pričnejo z gradnjo. 

Župan je pojasnil, da je projekt ureditve krožišča usklajen z direkcijo. Če se bomo za ta projekt odločili, 
ga bo morala občina sama izvesti, saj bomo težko pridobili sredstva od države. Občina je morala pridobiti 

še del zemljišča in dogovor z Metalflexom je bil dosežen. O tem projektu se bo potrebno pogovarjati v 

sklopu proračuna za naslednji dve leti. 
Vodja oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole je glede pobud pojasnil, da so bile vse pobude dane 

in ocenjene. V grobem so bile razdeljene v štiri sklope: 
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- Pobude, ki so sprejemljive; 

- Pobude, ki niso sprejemljive (npr. razpršene gradnje); 
- Premalo definirane pobude. Izdelati je potrebno še manjšo strokovno podlago. Izdelovalci 

obveščajo predlagatelje, da pripravijo te podlage. 

- Pobude, ki zahtevajo večje študije (npr. nahajajo se v Naturi 2000, v bližini vodotokov) ter 
presojo vplivov na okolje. Te pobude bodo še stvar našega premisleka in nato druge faze 

sprememb in dopolnitev občinskega prostorskega načrta. 
 

Boruta Nikolaša je zanimalo, zakaj ni Tolmin še nič praznično okrašen oz. osvetljen. Predlaga spremembo 
odloka, ki ureja to področje. Okrasitev oz. osvetlitev bi lahko premaknili na začetek decembra, npr. 

okrog 6. 12. 

 
  

K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o poročilu Delovne skupine za pripravo predloga reorganizacije 

krajevnih skupnosti v občini Tolmin in o nadaljnjem postopku reorganizacije krajevnih 

skupnosti. 
 

Poročilo Delovne skupine za pripravo predloga reorganizacije krajevnih skupnosti v občini Tolmin je 
predstavil predsednik te delovne skupine Danijel Oblak. 

 
Župan je pojasnil, da je bilo to gradivo obravnavano na seji Sveta krajevnih skupnosti. Zapisnik je bil 

tudi priložen gradivu za današnjo sejo. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Matjaž Žbogar, župan, Danijel Oblak, Janja Bičič, 

Friderik Lapanja, Tomaž Štenkler, Bojan Drole, Karel Laharnar, Matej Skočir, Davorin Simčič, Janja 
Hadalin, Renata Pavc, Valter Valentinuzzi, Florjan Leban in Borut Nikolaš. 

 

Skozi razpravo so bila podana naslednja mnenja in pobude: 
- Predlog reorganizacije ne upošteva temeljnih namenov združevanja krajevnih skupnosti. 

Združevale naj bi se krajevne skupnosti, ki si niso podobne, nimajo enakih problemov ter 
posledično onemogočale izvedbo ustreznih dogovorov med seboj. Premalo je poudarek na 

teritorialni ureditvi, saj bi se izgubila povezanost med tereni, če bi se združevali različni med 

seboj. 
- Analiza v poročilu je pomanjkljiva, ne bi se smelo posplošiti na vse krajevne skupnosti, ampak 

bi se moralo obravnavati vsako krajevno skupnost posebej. 
- Problem financiranja krajevnih skupnosti. 

- Potrebno bo opredeliti pristojnosti krajevnih skupnosti. 
- Opredeljeni bi morali pogoji pod katerimi bi se krajevne skupnosti lahko združile. Težko je doseči 

aktivni svet krajevne skupnosti. Pričakuje se boljša aktivnost na tem področju. 

- Raziskati bi bilo potrebno razvojne možnosti, ki bi se pridobile pri združevanju. 
- Možnost uvedbe sistema rotacije – da bi predsedniki krajevnih skupnosti rotirali med seboj, da 

ne bi imeli več 4-letnega mandata. 
- Potreboval bi se popis infrastrukture po krajevnih skupnosti. 

- Projekti bi se lahko začeli izvajati širše, da bi krajevne skupnosti lahko začele delati plane 

dolgoročno. 
- Lastništvo novo združenih krajevnih skupnosti – nova krajevna skupnost bo pravna naslednica 

prejšnjih in tako lastnica objektov. 
- Neurejenost statutov krajevnih skupnosti. Ne deluje, da je svet KS odgovoren občnemu zboru. 

Možnost dati tudi krajanom podajati pripombe na delo sveta KS. Statuti bi bili lahko enotni za 
vse KS oz. da bi bil odlok, ki bi celovito urejal krajevne skupnosti. 

- Spremembe oz. reorganizacija KS je nujno potrebna. Pri predlogu združevanja se je premalo 

upoštevalo druge kriterije, samo št. prebivalcev in površina ne moreta biti objektivna kriterija. 
Poročilo je ravno zaradi teh kriterijev preveč usmerjeno v to kaj naj bi pridobila lokalna 

samouprava, namesto kaj naj bi pridobili krajani. 
- Združene krajevne skupnosti bodo lahko šle v večje projekte. Absolutne pravičnosti glede 

financiranja pa se ne da doseči. 

- Spodbujanje ljudi, da bodo več sodelovali znotraj svojih krajevnih skupnostih. 
- Strah manjših krajevnih skupnosti glede preglasovanja znotraj določene krajevne skupnosti 

zaradi premajhnega števila članov. 
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- Potek obveščanja ljudi glede predloga reorganizacije – ali bodo potekali zbori občanov po 

naseljih, po trenutnih krajevnih skupnostih ali po novo predlaganih krajevnih skupnostih? 
 

Ob 18.26 se je seje udeležila Renata Pavc. 

 
Župan je pojasnil, da je bil današnji namen razprave predvsem seznanitev s tem poročilom. 

 
Predlagal je, da se odloča o naslednjem predlogu sklepa: 

 
1. Občinski svet se je seznanil s Poročilom o delu delovne skupine za pripravo predloga 

reorganizacije krajevnih skupnosti v občini Tolmin z dne 30. 9. 2016.  

 
2. Občinski svet soglaša, da se nadaljuje postopek reorganizacije krajevnih skupnosti v občini 

Tolmin, kot je zgoraj navedena delovna skupina predlagala v preglednici št. 28 poročila iz prve 
točke tega sklepa.   

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in 2 glasovoma 
PROTI sprejeli  

 
 

S K L E P 
 

 

1. Občinski svet se je seznanil s Poročilom o delu delovne skupine za pripravo predloga 
reorganizacije krajevnih skupnosti v občini Tolmin z dne 30. 9. 2016.  

 
2. Občinski svet soglaša, da se nadaljuje postopek reorganizacije krajevnih skupnosti 

v občini Tolmin, kot je zgoraj navedena delovna skupina predlagala v preglednici št. 

28 poročila iz prve točke tega sklepa.   
 

 
 

K 5. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu sklepa o ureditvi sprememb ureditve parkiranja na javnih 
površinah, na katerih se plačuje parkirnina. 

 
Poročevalec višji svetovalec za cestno infrastrukturo mag. Darko Hrast. 

 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe in promet je predstavil predsednik odbora Tomaž Štenkler. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Klemen Šavli, Valter Valentinuzzi, mag. Darko 
Hrast, Florjan Leban, Danijel Oblak, Borut Nikolaš in mag. Miran Drole. 

 
Skozi razpravo so bila podana naslednja mnenja in pobude: 

- pobuda za ureditev modre plačljive cone tudi pri Zdravstvenem domu Tolmin oz. na parkirišču pred 

Mercatorjem; 
- opredelitev režima na novem plačljivem parkirišču, ali bodo nedelje in prazniki ter nočne ure zastonj; 

- jasno opredeliti na tabli, da je prva ura parkiranja zastonj; 
- predlog sklepa premalo natančno definiran, ni navedenih točk, ki so bile navedene v prejšnjem sklepu. 

Predlog, da se ta sklep bolj natančno definira. 
 

Mag. Miran Drole je predlagal, da se predlog sklepa dopolni še z naslednjimi točkami: 

(2) Parkiranje se plačuje vsak dan med 7. in 17. uro, razen ob sobotah, nedeljah in praznikih. 
(3) Višina parkirnine za parkiranje na javnih površinah znaša 0,40 eur/uro z DDV. 

(4) Prva ura parkiranja je brezplačna. 
(5) Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati sklep Občinskega sveta Občine Tolmin št. 007-

0002/2014 z dne 24. 4. 2014. 

 
 

Predsedujoči je dal predlog sklepa z navedenimi dopolnitvami na glasovanje. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA sprejeli  

 
 

S K L E P 

 
 

Na območju mesta Tolmin se plača parkirnina na naslednji javni površini označeni z modro 
barvo in opremljeni z ustrezno signalizacijo in parkomatom: 

 
(1) Parkirišče med objektom Občine Tolmin, Upravne enote Tolmin, Knjižnice Cirila 

Kosmača Tolmin in objektom Trg m. Tita 7, Tolmin, na parceli št. 625 k.o. Tolmin, postane 

z dnem 1. 5. 2017, v celoti plačljivo. 
 

(2) Parkiranje se plačuje vsak dan med 7. in 17. uro, razen ob sobotah, nedeljah in 
praznikih. 

 

(3) Višina parkirnine za parkiranje na javnih površinah znaša 0,40 eur/uro z DDV. 
 

(4) Prva ura parkiranja je brezplačna. 
 

(5) Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati sklep Občinskega sveta Občine Tolmin 
št. 007-0002/2014 z dne 24. 4. 2014. 

 

 
 

K 6. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o preoblikovanju pošte 5216 Most na Soči v pogodbeno pošto.  

 

Poročevalec direktor Občinske uprave Davorin Simčič. 
 

Stališče Pošte Slovenije d.o.o. je podal predstavnik Franc Gorup. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Oton Bratuž, Bojan Drole, Valter Valentinuzzi, 

Franc Gorup, Karel Laharnar, Tomaž Štenkler, Dragomir Rijavec, Friderik Lapanja, Janja Hadalin, Borut 
Nikolaš, Matej Skočir, Martina Kenda in Matjaž Žbogar. 

 
Skozi razpravo so bila podane naslednje pripombe, vprašanja, mnenja in pobude: 

- Kraj s takim preoblikovanjem pošte izgublja. Ali bo res pogodbena pošta na Petrolu na Mostu na Soči? 
- Ne drži, da se storitve drugih pogodbenih pošt niso poslabšale. 

- Koliko se bo prihranilo? Kaj bo z zaposlenimi? Zakaj se pošta na Mostu na Soči ne organizira v sklopu 

pošte Tolmin? Zakaj se dejavnost mogoče ne razširi? 
Franc Gorup je odgovoril, da pošta izvede razpis glede pogodbene pošte. Zaenkrat se je prijavil samo 

Petrol. Ni pa še nič potrjeno. Ne bo bistvenih razlik v kvaliteti storitev. Dosedanji zaposleni bodo 
najverjetneje zaposleni nekje v bližini. 

- Zakaj pogodbena pošta ne izvaja določenih storitev, npr. nenaslovljene pošte? Pobuda glede enakosti 

storitev pogodbene ter navadne pošte. 
- Po OPN-ju je zastavljen Most na Soči kar na visokem nivoju, takoj za Tolminom. Občina bi morala 

vztrajati pri zagotavljanju pogojev na visokem nivoju. Kakšni so razpisni pogoji pošte, da zagotavljajo 
približno enak nivo? 

Franc Gorup je odgovoril, da so razpisna merila za vso Slovenijo enaka. 
- Kdaj planira pošta, da se bo poslovanje stabiliziralo? Ali so kdaj razmišljali, da bi prišli k nam s kakšno 

vizijo, kako bi razvili nekaj novega? 

- Nekatere občine so same sklenile pogodbo s pošto, če niso našle pogodbenika. 
 

Predsedujoči je dal na glasovanje najprej predlog sklepa:  
SKLEP: Občinski svet Občine Tolmin meni, da se pošta 5216 Most na Soči lahko preoblikuje v pogodbeno 

pošto, vendar izključno pod pogojem, da se za uporabnike poštne storitve v skladu s 5. členom 

Splošnega akta o kakovosti izvajanja univerzalne poštne storitve (Uradni list RS, št. 47/2010) kakovost 
poštne storitve ne bo poslabšala. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so z 2 glasovoma ZA in 15 glasovi 

PROTI zavrnili predlagani 
 

 

S K L E P 
 

 
da se pošta 5216 Most na Soči lahko preoblikuje v pogodbeno pošto, vendar izključno pod 

pogojem, da se za uporabnike poštne storitve v skladu s 5. členom Splošnega akta o 
kakovosti izvajanja univerzalne poštne storitve (Uradni list RS, št. 47/2010) kakovost 

poštne storitve ne bo poslabšala. 

 
 

Ker predlagani sklep ni bil izglasovan, je predsedujoči predlagal, da se v nadaljevanju glasuje o predlogih 
naslednjih dveh sklepov: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Tolmin nasprotuje preoblikovanju pošte 5216 Most na Soči v pogodbeno 
pošto. 

SKLEP: V kolikor Agencija za komunikacijska omrežja in storitve Republike Slovenije mnenja Občinskega 
sveta Občine Tolmin ne bo upoštevala, Občinski svet Agenciji za komunikacijska omrežja in storitve 

Republike Slovenije predlaga, da v skladu z 2. odstavkom 5. člena Splošnega akta o kakovosti izvajanja 
univerzalne poštne storitve (Uradni list RS, št. 47/2010) sama tudi neposredno preveri, da se predpisana 

kakovost univerzalne pošte na območju, ki ga pokriva pošta 5216 Most na Soči, ne bo poslabšala. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA sprejeli  

 
 

S K L E P 

 
 

Občinski svet Občine Tolmin nasprotuje preoblikovanju pošte 5216 Most na Soči v 
pogodbeno pošto. 

 

 
Na glasovanje je nato predsedujoči dal še predlog drugega sklepa. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 14 članov OS. Člani OS so z 9 glasovi ZA in 4 glasovi 

PROTI sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

 
V kolikor Agencija za komunikacijska omrežja in storitve Republike Slovenije mnenja 

Občinskega sveta Občine Tolmin ne bo upoštevala, Občinski svet Agenciji za 

komunikacijska omrežja in storitve Republike Slovenije predlaga, da v skladu z 2. 
odstavkom 5. člena Splošnega akta o kakovosti izvajanja univerzalne poštne storitve 

(Uradni list RS, št. 47/2010) sama tudi neposredno preveri, da se predpisana kakovost 
univerzalne pošte na območju, ki ga pokriva pošta 5216 Most na Soči, ne bo poslabšala. 

 
 

 

K 7. točki dnevnega reda. 
Poročilo o delu javne gasilske službe v občini Tolmin.  

 
Poročevalci predsednik Gasilske zveze Tolmin Aleš Poljak, poveljnik Gasilske zveze Tolmin Jožef 

Dakskobler in vodja strokovne službe Gasilske zveze Tolmin Miha Vencelj. 

 
Ob 21.20 je sejo zapustil Klemen Šavli. 
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Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je sodeloval Aleš Manfreda. 

 
Ob 21.44 je sejo zapustil Matjaž Žbogar. 

 

Župan se je ob tej priložnosti Gasilski zvezi Tolmin zahvalil za dosedanje delo ter delo v prihodnje. 
 

Občinski svet Občine Tolmin se je pri tej točki le seznanil s poročilom in zato pri tej točki ni opravil 
glasovanja.  

 
 

K 8. točki dnevnega reda. 

Volitve in imenovanja. 
a) Soglasje k izbiri direktorja Knjižnice Cirila Kosmača Tolmin.

Poročevalec predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Borut Nikolaš. 
Predstavila se je kandidatka za direktorico Knjižnice Cirila Kosmača Tolmin Jožica Štendler. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA sprejeli  
 

 
S K L E P 

 

Občinski svet Občine Tolmin soglaša z imenovanjem Jožice Štendler za direktorico Knjižnice 
Cirila Kosmača Tolmin. 

 
 

b) Imenovanje člana Sveta Doma upokojencev Podbrdo 

Poročevalec predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Borut Nikolaš. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Renata Pavc, Borut Nikolaš, Friderik Lapanja, 
Florjan Leban in Danijel Oblak. 

 

Ob 21.57 je sejo zapustil Matej Skočir. 
 

Renata Pavc je bila mnenja, da Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ne upošteva 
kompetenc predlaganih kandidatov. Meni, da predlogi tistih strank, ki nimajo svojega člana v Komisiji 

za mandatna vprašanja, volitve in imenovanj, niso nikoli podprti.  
Predsedniki komisije je to trditev zanikal. Član komisije Florjan Leban je tudi potrdil, da se je vsak član 

komisije odločil sam. 

Danijel Oblak je povedal, da ne bo podpiral kandidatov, ki so v dveh svetih zavodov. Meni še, da je 
potrebno vztrajati pri tem, da se seje svetov zavodov sklicujejo ob primernih urah, da se jih člani svetov 

lahko udeležijo. 
 

Ker je bilo ugotovljeno, da bo elektronsko glasovanje tehnično neizvedljivo, je predsedujoči predlagal, 

da se glasuje z dvigom rok. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so z 15 glasovi ZA  in 1 glasom 
PROTI sprejeli  

 
 

S K L E P 

 
 

Občinski svet Občine Tolmin za člana Sveta Doma upokojencev Podbrdo, kot predstavnika 
Občine Tolmin imenuje Jožefa Dakskoblerja. 
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Danijel Oblak je povedal, da bo do naslednje seje občinskega sveta pripravil gradivo, da bi se točka 

glede razrešitve članice Sveta Posoškega razvojnega centra, zaradi spremembe stalnega prebivališča, 
uvrstila na dnevni red. 

 

Predsedujoči je ob 22.13 sejo zaključil. 
 

 
 

        DAVORIN SIMČIČ,           UROŠ BREŽAN,  
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE           PREDSEDUJOČI 

 


